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سرپرست فدراسیون دو و میدانی:

دو و میدانی کرمان 
می تواند قطب کشور 

شود 
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سیدرضا مهدوی، مدیرعامل باشگاه گهرزمین:

 باشگاه گهرزمین، شخصیت یک باشگاه رسمی به خود گرفته... 
4 و 5

معاون تربیت بدنی آموزش و پرورش 
کرمان اعلام کرد:

ممنوع بودن انجام 
فعالیت های جمعی در

 زنگ ورزش 

مراسم معارفه سركار خانم مينا 
رئيس  نايب  عنوان  به  نخعى 
بانوان هيئت كاراته استان كرمان 
با حضور نمايندگان كاراته بانوان 
هيئت  هاى  كميته  مسئولين  و 
بانوان  بخش  در  استان  كاراته 
اعضاى  از  تعدادى  همچنين  و 
هيئت رئيسه هيئت كاراته استان 
و سركار خانم رياحى معاونت امور 
ورزش بانوان و نماينده اداره كل 
در محل سالن  و جوانان  ورزش 
اجتماعات اداره كل در مورخ ٢٣ 

شهريورماه ٩٩ برگزار گرديد.
در اين مراسم رئيس هيئت كاراته 
استان با اشاره به افتخارات اين 

پيشين  رئيس  نايب  از  هيئت 
بخش بانوان، سركار خانم گرامى 
كه دوران موفق و تاثيرگذارى در 

اين هيئت داشتند تقدير نمودند، 
از هيئت  نمايندگى  به  همچنين 
كاراته استان از كليه مدعوين به 

جهت تغيير زمان اين جلسه كه 
به دليل تغيير در برنامه هاى اداره 

كل بود عذرخواهى كردند.
رياحى  خانم  سركار  ادامه  در 
نماينده اداره كل ورزش و جوانان 
و نايب رئيس اسبق هيئت كاراته 
استان نيز ضمن بيان موفقيتهاى 
هيئت از كليه مسئولين كميته ها 
نخعى  خانم  سركار  با  خواستند 

همكارى كامل را داشته باشند.
با  نخعى  خانم  سركار  پايان  در 
خود  سوابق  و  ديدگاهها  بيان 
براى پيشبرد اهداف كاراته بانوان 
استان قول مساعدت و همراهى 

كامل دادند.

انتصاب خانم مینا نخعی به عنوان نائب رئیس بانوان هیئت كاراته استان كرمان
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اخبار هیات فوتبال استان کرمان

اولین جلسه هیات رئیسه فوتبال استان کرمان بعد از 
تغییرات اخیر)استعفای دکتر قرایی(، با حضور سرپرست، 

دبیر، نایب رئیس بانوان و اعضای هیئت رئیسه این هیئت 
برگزار شد.

علی  دکتر  تلاش های  از  جلسه  این  در  شرکت کنندگان 
قرایی رئیس سابق هیئت فوتبال استان کرمان در طی 
دوران تصدی تقدیر و تجلیل و برای دکتر محسن سلاجقه 

در ادامه راه آرزوی توفیق و موفقیت نمودند.
سرپرست هیئت فوتبال استان کرمان در ادامه جلسه به 
بیان مسائل و نکاتی در مورد برنامه های شش ماهه دوم 
سال ازجمله ادامه ممیزی هیئت ها، نظرخواهی در مورد 
برگزاری مسابقات استانی و برگزاری انتخابات شفاف و 
جوانمردانه و ایجاد فرصت برای کسانی که زمینه و آمادگی 

شرکت در انتخابات را دارند، پرداخت.
برای  برنامه ریزی  بر  همچنین  سلاجقه  محسن  دکتر 
برگزاری هرچه بهتر مسابقات لیگ برتر و لیگ دسته اول و 
دسته دوم کشوری در شهرهای مختلف استان تاکید نمود.
در ادامه جلسه، حاضرین در خصوص برنامه های هیئت 

فوتبال استان بحث و تبادل نظر کردند.

سرپرست هیئت فوتبال استان کرمان گفت: با اتحاد و 
همدلی، حرکت رو به رشد فوتبال را ادامه خواهیم داد 
و هدف مان رشد و توسعه فوتبال و در کنار آن ایجاد 

ساختار برای هیئت ها و باشگاه ها بوده است.
دکتر محسن سلاجقه در آیین معارفه رئیس جدید 
هیئت فوتبال شهربابک اظهار داشـت: در حال حاضر 

دنیا  در  بزرگ  اجتماعی  پدیده  یک  عنوان  به  فوتبال 
مطرح است و به لحاظ ساختاری و تشکیلاتی هدفمند 
و سازمان یافته به حرکت رو به جلوی خودش بر محور 

اقتصاد حرکت می کند.
او وظیفه اصلی فوتبال را ایجاد شور و هیجان در بین 
مردم دانست و افزود: فوتبال در استان ما یک پدیده 

اجتماعی واقعا قابل لمس و مؤثر در زندگی ماست.
سلاجقه با بیان اینکه سعی داریم با اتحاد و همدلی، 
حرکت رو به رشد فوتبال را ادامه دهیم، بیان داشت: 
ایجاد  آن  کنار  در  و  فوتبال  توسعه  و  رشد  هدفمان 

ساختار برای هیئت ها و باشگاه ها بوده است.
شهرستان ها،  فوتبال  هیئت های  داشت:  اظهار  او 
بازوان توانمند ما هستند و باید به لحاظ ساختاری و 

تشکیلاتی قوی باشند.
استان کرمان تصریح کرد:  سرپرست هیئت فوتبال 
استان کرمان دارای ۵۵ و بیشترین باشگاه و تیم های 

کشوری است.
او ابراز امیدواری کرد: فصل آینده، تیم مس شهربابک 

به لیگ دسته یک کشور صعود کند.
سلاجقه هیئت فوتبال شهربابک را یکی از هیئت های 
بسیار خوب استان معرفی و عنوان کرد: از فرماندار، 
سرپرست اداره ورزش و جوانان شهربابک که از جنس 
ورزش هستند و همچنین ابوالفضل نیکونام و علی 
شهربابک  مس  باشگاه  سابق  مدیرعامل  هاشمیان 
که در پایه ها اقدامات خوبی انجام داده است، تشکر 

می کنم.

طی مراسمی از زحمات عباس جعفری رئیس سابق هیئت 
فوتبال شهرستان زرند تقدیر به عمل آمد و در حکمی مجتبی 

مولایی به عنوان رئیس جدید این هیئت معرفی شد.

فوتبال  هیئت  جدید  رئیس  معارفه  و  تکریم  مراسم  
و  سرپرست  محسن سلاجقه  با حضور  زرند  شهرستان 
علی  کرمان،  استان  فوتبال  هیئت  دبیر  دادگر  علیرضا 

صادق زاده فرماندار زرند، حمیدرضا بهجتی رئیس ورزش 
و جوانان این شهرستان، هادی میرزاخانی رئیس هیئت 
فوتبال شهرستان کوهبنان، جمعی از مسئولین شهرستان 
زرند، پیشکسوتان ورزش، مدیران و مربیان باشگاه های این 
شهرستان و ورزشکاران در سالن اجتماعات اداره آموزش و 

پرورش زرند برگزار شد. 

هیئت رئیسه فوتبال استان کرمان تشکیل جلسه داد

تجلیل از خدمات جعفری/رئیس جدید هیئت فوتبال زرند معرفی شد 

سرپرست هیئت فوتبال استان کرمان:

با اتحاد و همدلی، حرکت رو به رشد فوتبال را ادامه خواهیم داد

دبیر هیئت فوتبال استان کرمان گفت: فوتبال به دلیل 
نزد  ویژه ای  اهمیت  از  دارد  که  فوق العاده ای  محبوبیت 

مردم برخوردار است.
فوتبال  هیئت  رئیس  معارفه  آیین  در  دادگر  علیرضا 
شهربابک اظهار داشت: فوتبال به دلیل محبوبیتش در 
رؤسای  این  و  دارد  ویژه ای  اهمیت  کشور  نقاط  اقصی 
هیئت ها را وادار می کند که برای پیشبرد توسعه ورزش 

فعالیت مضاعفی داشته باشند.

او وجود مس در کرمان را مغتنم دانست و افزود: باشگاه 
مس شهربابک فرصتی است که می تواند شهربابک را در 
سطح کشور مطرح کند، اما نباید فعالیت باشگاه ها در 

شهرستان نیز غافل شویم.
دادگر تصریح کرد: یکی از شاخص های پیشرفت ایجاد 
توازن و وفاق است و ما برای پیشبرد اهداف هیئت فوتبال 

شهربابک در همواره در خدمتیم.

دبیر هیئت فوتبال استان کرمان:

فوتبال؛ همواره از اهمیت ویژه ای برخوردار است
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اخبار هیات فوتبال استان کرمان

از   کرمان  استان  فوتبال  هیئت  دبیر  و  سرپرست 
زیرساخت های ورزشی شهربابک با همراهی رئیس 
و  فوتبال  هیئت  مسئولان  جوانان،  و  ورزش  اداره 
مدیران باشگاه های ورزشی شهربابک در حاشیه سفر 

به این شهرستان بازدید کردند.
دادگر  علیرضا  و  سرپرست  سلاجقه  محسن  دکتر 
دبیر هیئت فوتبال استان از امکانات هیئت فوتبال و 
باشگاه های ورزشی شهرستان شهربابک بازدید کردند

 محمد سالاری نیا در آیینی با حضور دکتر محسن سلاجقه 
سرپرست و علیرضا دادگر دبیر هیئت فوتبال استان و مژده 
دلاری ماهانی به عنوان رئیس هیئت فوتبال شهرستان 

عنبرآباد منصوب شد.

در این مراسم که با حضور خانواده فوتبال عنبرآباد همراه 
بود از تلاش های رضا اخلاقی، رئیس پیشین این هیئت 
تقدیر و محمد سالاری نیا به عنوان رئیس جدید این هیئت 

معرفی شد.

بازدید مسئولان هیئت فوتبال استان کرمان از زیرساخت های 
ورزشی شهربابک

تجلیل از خدمات ابوالفضل نیکونام؛

ابراهیمی به عنوان رئیس جدید هیئت فوتبال شهربابک معرفی شد...

رئیس هیئت فوتبال شهرستان عنبرآباد منصوب شد

طی مراسمی از خدمات، زحمات و تلاش های ابوالفضل 
نیکونام تجلیل و داوود ابراهیمی به عنوان رئیس جدید 

هیئت فوتبال شهربابک معرفی شد.
در این مراسم که با حضور دکتر محسن سلاجقه و علیرضا 
دادگر دبیر هیئت استان کرمان، قاسم شمسی سرپرست 

قشمی  عباس  دکتر  شهربابک،  شهرستان  فرمانداری 
مدیران  از  تعدادی  شهربابک،  مس  باشگاه  مدیرعامل 
عامل باشگاه های ورزشی این شهرستان، مسئولین هیئت 
فوتبال شهرستان شهربابک، جمعی از پیشکسوتان محترم 

ورزشی و تعدادی از مسئولین شهرستان برگزار شد.

فرمانداری شهرستان  اجتماعات  سالن  در  مراسم  این 
شهربابک برگزار شد و از خدمات، زحمات و تلاش های 
ابوالفضل نیکونام در هیئت فوتبال شهرستان شهربابک 
تجلیل و تقدیر به عمل آمد و داوود ابراهیمی به عنوان رئیس 
جدید هیئت فوتبال این شهرستان معرفی منصوب شد.

فرماندار شهربابک نقش فوتبال را در پیشگیری 
از آسیب های اجتماعی مؤثر دانست و بر ارتقاء 

سطح آن در این شهرستان تأکید کرد. 
فرماندار شهربابک در مراسم تودیع و معارفه 
به  اشاره  با  شهربابک  فوتبال  هیئت  رئیس 
اهمیت فوتبال و هیئت فوتبال در شهربابک 
و  دوست  فوتبال  مردم  شهربابک  گفت: 
می توان  را  این  و  دارد  خبره ای  پیشکسوتان 
اقتصادی  و  اجتماعی  فرهنگی،  پشتوانه ی 

قلمداد کرد.
او به تقسیم عادلانه و بیش از پیش امکانات 
ورزشی در نقاط مختلف این شهرستان اشاره 
کرد و بیان داشت: شهربابک از زیر ساخت های 
که  نحوی  به  است  برخوردار  خوبی  ورزشی 
زمین چمن  از  نیز  نقطه شهرستان  دورترین 

بهره مند است.
فوتبال  بر  علاوه  شهربابک  افزود:  شمسی 
برگزاری  که  دارد  مداری  اخلاق  مردم  خوب، 
نداشتن  و  شهرستان  در  کشوری  مسابقات 

حاشیه گواه این مطلب است.
او اظهار داشت: فوتبال در کاهش آسیب های 
یک  در  این  و  دارد  بسزایی  نقش  اجتماعی 

تحقیق علمی ثابت شده است.
اخیر  دستاورد های  با  کرد:  تصریح  شمسی 

باشگاه صنعت مس شهربابک در رقابت های 
کشوری انتظارات مردم از ورزش به ویژه فوتبال 

شهرستان بالا رفته است.
فوتبال  هیئت  سرپرست  سلاجقه  محسن 
استان کرمان هم گفت: در حال حاضر فوتبال 
دنیا  در  بزرگ  اجتماعی  پدیده  یک  عنوان  به 
مطرح است و به لحاظ ساختاری و تشکیلاتی 
هدفمند و سازمان یافته به حرکت رو به جلوی 

خودش بر محور اقتصاد حرکت می کند.
او وظیفه اصلی فوتبال را ایجاد شور و هیجان 
در بین مردم دانست و افزود: فوتبال در استان 
ما یک پدیده اجتماعی واقعا قابل لمس و مؤثر 

در زندگی ماست.
اتحاد  با  داریم  اینکه سعی  بیان  با  سلاجقه 
و همدلی، حرکت رو به رشد فوتبال را ادامه 
دهیم، بیان داشت: هدفمان رشد و توسعه 
فوتبال و در کنار آن ایجاد ساختار برای هیئت ها 

و باشگاه ها بوده است.
بازوان  فوتبال،  هیئت های  داشت:  اظهار  او 
توانمند ما هستند و باید به لحاظ ساختاری و 

تشکیلاتی قوی باشند.
سرپرست هیئت فوتبال استان کرمان تصریح 
کرد: استان کرمان دارای ۵۵ و بیشترین باشگاه 

و تیم های کشوری است.

او ابراز امیدواری کرد: فصل آینده، تیم مس 
شهربابک به لیگ دسته یک کشور صعود کند.

از  یکی  را  شهربابک  فوتبال  هیئت  سلاجقه 
کرد  معرفی  استان  خوب  بسیار  هیئت های 
و گفت: از فرماندار، سرپرست اداره ورزش و 
جوانان شهربابک که از جنس ورزش هستند 
و همچنین ابوالفضل نیکونام و علی هاشمیان 
مدیرعامل سابق باشگاه مس شهربابک که در 
پایه ها اقدامات خوبی انجام داده است، تشکر 

می کنم.
علیرضا دادگر دبیر هیئت فوتبال استان کرمان 
دلیل  به  فوتبال  گفت:  جلسه  این  در  نیز 
اهمیت  کشور  نقاط  اقصی  در  محبوبیتش 
وادار  را  هیئت ها  رؤسای  این  و  دارد  ویژه ای 
می کند که برای پیشبرد توسعه ورزش فعالیت 

مضاعفی داشته باشند.
و  دانست  را مغتنم  کرمان  در  او وجود مس 
است  فرصتی  باشگاه مس شهربابک  افزود: 
که می تواند شهربابک را در سطح کشور مطرح 
کند، اما نباید فعالیت باشگاه ها در شهرستان 

نیز غافل شویم.
شاخص های  از  یکی  کرد:  تصریح  دادگر 
پیشرفت ایجاد توازن و وفاق است و ما برای 
در  شهربابک  فوتبال  هیئت  اهداف  پیشبرد 

همواره در خدمتیم.
ناصر نعمت سرپرست اداره ورزش و جوانان 
شهرستان شهربابک هم در ادامه ضمن تشکر 
ابراز  فوتبال  هیئت  سابق  رئیس  نیکونام  از 
امیدواری کرد: داود ابراهیمی رئیس جدید این 
هیئت در مسیر نشاط و سلامت جامعه کوشا 

باشد.
پیشبرد  راه  در  خواست:  پیشکسوتان  از  او 
اهداف فوتبال، اداره ورزش و هیئت فوتبال را 

همراهی کنند.
نعمت از افتتاح چند زمین چمن فوتبال و سالن 

ورزشی در آینده ای نزدیک خبر داد. 
ابوالفضل نیکونام رئیس سابق هیئت فوتبال 
شهربابک نیز ضمن تشکر از مجموعه هیئت 
فوتبال بیان داشت: طی شش سال که این 
سِمتَ را عهده دار بودم اقدامات مناسبی در 
بخش های عمرانی، برگزاری مسابقات فوتبال 

و فوتسال انجام شده است.
او از توجه به آکادمی ها و مدارس فوتبال یاد 
کرد و افزود: از همه پیشکسوتان و باشگاه های 
شهرستان که در کنار هیئت و حامی ما بودند، 

سپاسگزارم.
فوتبال  هیئت  جدید  رئیس  ابراهیمی  داود 
فوتبال  هیئت  در  کار  گفت:  هم  شهربابک 
بسیار سخت و پر حاشیه است و ما به سمت 
فوتبال  پیشکسوتان  و  اندرکاران  دست  همه 
شهرستان دست یاری دراز می کنیم و امیدواریم 

بتوانیم خدمات خوبی ارائه دهیم.

نقش مؤثر فوتبال در کاهش آسیب های اجتماعی 



4 ــان ــت 1000 توم ــه - قیم ــر 1399 - 8 صفح ــنبه 1 مه ــه ش ــماره 123-  س ــارم- ش ــال چه س                        هفتــه نامــه فرهنگــی ورزشــی 

سیدرضا مهدوی مدیرعامل باشگاه گهرزمین که 
قصد دارد امسال جان تازه ای به تیم فوتسالش در 
لیگ دسته اول بدهد و با آوردن حسین افضلی 
سرمربی باتجربه و کارنامه دار فوتسال کشور با 
رویکرد جدیدی پا به میدان مسابقات بگذارند. 
ورزشی  و  رسانه  اهالی  با  را  صمیمی  نشست 
نویسان برگزار کرد و به سوالات خبرنگاران پاسخ 

داد. 

مهدوی در این نشست خبری عنوان کرد: پس از 
تلاش ها زحماتی که چند ساله گذشته در باشگاه 
گهرزمین صورت گرفته است، حالا این باشگاه 
شخصیت یک باشگاه رسمی به خود گرفته و در 

کشور و فدراسیون حائز احترامی ویژه شده است
مهدوی افزود: امر به ورزش از مهمترین وظایف 
به سر  نباید منتی  و  شرکت های صنعتی است 

مردم و اهالی ورزش گذاشته شود

سیدرضا مهدوی اضافه کرد: یک مجموعه استخر 
اختصاصی برای باشگاه خریداری شده است و 
اکنون درحال تجهیز یک مجموعه بدنسازی نیز 
میباشیم/ سه قطعه زمین برای احداث مجموعه 
این  احداث  برای  و  دارد  قرار  نظر  مد  ورزشی 

مجموعه به زودی پیگیری خواهیم کرد
هر  کار  ویترین  کرد:  اضافه  جوان  مدیر  این 
و  است  حرفه ای  تیم  یک  داشتن  باشگاهی 

خوشبختانه توانسته ایم در طول  دوسال گذشته 
در فوتسال ورود کنیم و امسال انشالله تیم خوبی 
را برای سیرجان میبندیم که در شأن نام و مردم 

سیرجان باشد
مهدوي در پایان اضافه کرد: امیدواریم فوتسال در 
باشگاه گهرزمین چنان ریشه بزند و در دل مردم 
قرار گیرد که مدیران ارشد شرکت و شهرستان با 

جان و دل از این ورزش حمایت کنند.

مدیر جدید تیم فوتسال گهر زمین سیرجان در نشست 
خبری این باشگاه از اهداف این تیم در فوتسال صحبت 

کرد.
به گزارش کرمان ساکر، وحید حدیدی مدیر تیم فوتسال 
گهر زمین در ابتدای نشست خبری گفت: از عواملی 
که در سال گذشته به تیم گهرزمین کمک کردند تشکر 
می کنم، از جمله آقای فرزامی فر، تیکدری، بازیکنان، 
کمیته فنی و هیئت مدیره، امسال بنا بر این شده است 
که با توان مضاعفی پا به میادین بگذاریم و بنده در اینجا از 
هیئت مدیره و مدیرعامل بابت اعتمادشان به بنده تشکر 
می کنم و این برای من باعث افتخار است که می توانم به 

عنوان مدیر تیم نقش کوچکی داشته باشم.

حدیدی در ادامه افزود: مشکلات سال گذشته را آنالیز 
کردیم و تا جایی که در توان داشتیم و معقول بوده است 
را عنوان می کنم که سالن  این  و  ایم  برطرف ساخته 
امام علی ع تا یک ماه دیگر تجهیز خواهد شد، سالن 
برگزاری  آماده  استاندارد جهانی  با کفپوش  استاندارد 
مسابقات خواهد بود و تیم می تواند در آنجا مستقر شود.

و  البسه  بحث  در  افزود:  زمین  فوتسال گهر  تیم  مدیر 
امکانات تمرینی از باشگاه تشکر می کنم که وسایل مورد 

نیاز را فراهم کردند و اکنون کمبود خاصی نداریم.
حدیدی در ادامه تشریح کرد: امسال رویکرد باشگاه در 
چند بخش مختلف خواهد بود از اهالی رسانه می خواهم 
که در این مسیر به ما کمک کنند یکی از آنها انتخاب یک 

شعار مناسب و فرهنگی برای باشگاه است که اگر مناسب 
باشد می توانیم جایگزین شعار فعلی باشگاه کنیم و از 
کسی که شعارش انتخاب شود به یادگار تقدیر خواهیم 

کرد.
و  نقل  نحوه  و  گیری  تست  آغاز  خصوص  در  حدیدی 
انتقالات گفت: تیم را با اولویت بومی ها بستیم و تست 
گیری را آغاز کردیم، سال گذشته فرصت لازم به بومی ها 
داده شد هم برای اعضای کادر فنی، سرمربی، بازیکنان 
و دیگر عوامل و همه توان آنها را در پایان فصل دیدیم، در 
فصل جدید هم تمامی استعدادها را زیر نظر مستقیم 
از  و  شدند  گرفته  نظر  زیر  افضلی  آقای  تیم  سرمربی 
بازیکنانی که سرمربی تیم خواستند اکنون لیستی تهیه 

شده است و بازیکنانی هم که در این لیست قرار نگرفته 
اند در تیم ب حضور خواهند داشت.

امسال به سمت حرفه ای شدن حرکت میکنیم
حدیدی در خصوص نگاه این فصل تیم گفت؛ امسال به 
سمت حرفه ای شدن گام برمیداریم و این یک پروسه ای 
است که زمانبر و هزینه بر است و تا به اینجا که پیش آمده 
ایم تمامی اصول حرفه ای را حفظ کرده ایم، باعث افتخار 
است که یکی از بزرگترین سرمربیان فوتسال کشور در 
کنار ما هستند و بازیکنانی با کیفیت و با اخلاق از بومی 

ها و غیر بومی ها توسط ایشان انتخاب شدند.
اخبار باشگاه را فقط از طریق مجاری رسمی دنبال کنند

حدیدی در خصوص انتشار اخبار موثق باشگاه گفت: از 
خبرنگاران می خواهم که تمامی اخبار باشگاه را از طریق 
سایت و کانالهای رسمی باشگاه گهر زمین دنبال کنند، 
مدیر رسانه مشاور رسانه و روابط عمومی باشگاه فعال 

هستند و همواره در دسترس خبرنگاران قرار دارند.
انرژی مان را صرف تیم شدن می کنیم

ها مشاهده  تیم  دیگر  کرد:  تصریح  ادامه  در  حدیدی 
می کنیم که شبیه یک گروه ورزشی عمل می کنند و گاهأ 
هر کسی به دنبال اهداف فردی خودش میباشد، اما ما 
می خواهیم شبیه یک تیم کوهنوردی باشیم که همگی 
به فتح قله می اندیشند، ما همگی در یک مسیر نقش 
آفرینی می کنیم و هدف همه ما موفقیت تیم است و امید 

داریم که به هدفمان برسیم.
ورزشی نویسان در کنار ما باشند

حدیدی در پایان افزود: از اهالی رسانه می خواهم که 
خود را عضوی از تیم بدانند نه اینکه در در مقابل ما قرار 
بگیرند من توان شما را در صعود تیم گل گهر به لیگ برتر 
مشاهده کردم و در زمانی که این تیم درگیر حواشی شد 
شما فضا را مدیریت کردید تا این تیم بتواند به موفقیت 
دست یابد و لیگ برتری شود دست یاری را به سمت شما 
دراز می کنم و از شما می خواهم که در کنار ما باشید تا 
با هم با آنچه که می خواهیم دست یابیم که در نهایت 

خواسته همه ما صعود به لیگ برتر فوتسال است.

سیدرضا مهدوی، مدیرعامل باشگاه گهرزمین:

 باشگاه گهرزمین، شخصیت یک باشگاه رسمی به خود گرفته... 

می خواهیم به قله برسیم
مدیر تیم گهرزمین: حرفه ای شدن زمان می برد

گزارش تصویری در صفحه 5
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طعم واقعی غذای ایرانی را با ما تجربه کنید

32529127 کرمان - خیابان خواجو - حدفاصل کوچه 29 و 31 - روبروی بانک قوامین   تلفن: 32517227 -

منتظر تنوع غذایی فوق العاده ملی مرکزی باشید

چلو کبابی ملی مرکزی

گزارش تصویری نشست خبری باشگاه گهرزمین با اهالی رسانه
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اخبار مس رفسنجان

»امید خالدی مدافع چپ سابق سایپا تهران با عقد قراردادی به مس رفسنجان پیوست.
خالدی با تجربه سابقه پوشیدن پیراهن نفت مسجد سلیمان، فولاد خوزستان و سایپا 

تهران را در کارنامه خود دارد.

» مسیح زاهدی مدافع موفق و تاثیر گذار فصل قبل ماشین سازی تبریز با عقد قراردادی 
به مس رفسنجان پیوست.این بازیکن سابقه پوشیدن پیراهن تیم های گسترش فولاد 

تبریز و سایپا تهران را در کارنامه خود دارد.

» حامد نورمحمدی مدافع گلزن فصل قبل نفت مسجد سلیمان با عقد قراردادی به 
مس رفسنجان پیوست.این بازیکن که در پست دفاع وسط توپ میزند در فصل قبل 

توانست ٣ گل و یک پاس گل برای تیمش به ثمر برساند
نورمحمـدی کـه سـابقه حضـور در تیـم هـای راه آهـن تهـران و پـارس جنوبـی جـم را 
در کارنامـه خـود را دارد در ایـن فصـل بـا پیراهـن نارنجـی مـس رفسـنجان بـه میـدان 

خواهـد رفت.

"میثم نقی زاده کاپیتان فصل قبل نفت مسجد سلیمان با عقد قراردادی به مس 
رفسنجان پیوست.

این هافبک دفاعی علاوه بر نفت مسجد سلیمان سابقه حضور در تیم های پرسپولیس 
، پدیده مشهد و پارس جنوبی جم را در کارنامه خود دارد .

» عماد میرجوان مهاجم فصل قبل نفت مسجد سلیمان با عقد قراردادی به مس 
رفسنجان پیوست.

این مهاجم در فصل قبل توانست 5 گل را برای تیمش به ثمر برساند
میر جوان سابقه بازی در تیم های نفت مسجد سلیمان ، پارس جنوبی جم و سپاهان 

اصفهان را در کارنامه خود دارد.

» قائم اسلامی خواه بازیکن تاثیر گذارفصل قبل ماشین سازی با عقد قراردادی به مس رفسنجان 
پیوست.

این بازیکن درپست هافبک وسط بازی می کند
ماشین سازی ، تراکتور سازی و بادران تهران از تیم هایی هستند که اسلامی خواه در آنها حضور 

داشته است.

مهاجم فصل قبل مسجد سلیمان نارنجی پوش شد 

زاهدی به مس رفسنجان پیوست خالدی نارنجی پوش شد 

نورمحمدی به مس رفسنجان پیوست 

بازیکن فصل قبل ماشین سازی تبریز به مس رفسنجان پیوست 

کاپیتان نفت مسجد سلیمان به مس رفسنجان پیوست 
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مصطفی سالاری و جواد 
جلالی دو بازیکن جدید 

مس کرمان

مصطفی سالاری و جواد جلالی دو بازیکن 
جدید مس کرمان هستند که در رقابت 
های این فصل فوتبال کشور پیراهن این 

تیم را بر تن خواهند کرد.
مس؛  باشگاه  عمومی  روابط  گزارش  به 
مصطفی سالاری 23 سال سن دارد که از 
19 سالگی با پیراهن تیم گسترش فولاد 

تبریز سابقه بازی در لیگ برتر را دارد.
او که 186 سانتی متر قد دارد و در پست 
دفاع راست بازی می کند فوتبال خود را در 
لیگ برتر با تیم ماشین سازی تبریز ادامه 
داد و در بازی های این فصل پیراهن مس 

کرمان را بر تن خواهد کرد.
محمد جواد جلالی نیز که 24 سال سن 
مس  جدید  بازیکن  دیگر  عنوان  به  دارد 

کرمان در پست دفاع چپ بازی می کند.
این بازیکن سابقه بازی در تیم فجرسپاسی 
را دارد و بازوبند کاپیتانی این تیم را نیز بر 
دست کرده است. جلالی فصل قبل در 
بازی های لیگ برتر با تیم نساجی در این 
رقابت ها حاضر بود که او نیز به عنوان یکی 
از نفرات مد نظر سرمربی این فصل مس 

کرمان به این تیم پیوست.

کونگ فوکار کرمانی، 
قهرمان مسابقات 

کشوری شد 
فاطمه گلستانی بانوی کونگ فوکار کرمانی در 
اجرای خط ۳ )سوتو( مسابقات قهرمانی کشور 

کونگ فو توا بر سکوی نخست رقابت ها ایستاد. 
علی همتی، رئیس هیئت کونگ فو و هنرهای 
رزمی استان کرمان گفت: مسابقات قهرمانی 
کشور کونگ فو توا با حضور شرکت کنندگانی از 

سراسر کشور به صورت مجازی برگزار شد.
او افزود: این رقابت ها در اجرای ممای ۶ خط 
آناتوآ، منتوما، سوتو، هوت توی تومای، مایانا کیتو 

و اوم در محل فدراسیون کونگ فو برگزار شد.
مهلا  گلستانی،  فاطمه  کرد:  تصریح  همتی 
ابراهیمی و فاطمه اسماعیلی به عنوان نمایندگان 

استان کرمان در این رقابت ها شرکت یافتند.
او بیان داشت: داوری این مسابقات به صورت 
متمرکز در محل فدراسیون کونگ فو برگزار شد 
که در پایان فاطمه گلستانی در رده بزرگسالان و 
در اجرای خط ۳ )سوتو( توانست مقام قهرمانی 

این مسابقات را از آن خود کند.
این  به  را  طلا  رنگ  خوش  مدال  کسب  همتی 
ورزشکار، جامعه ورزش، خانواده بزرگ کونگ فو و 
مدیرکل ورزش و جوانان استان کرمان تبریک گفت.

پایان مسابقات مجازی 
دارت کارکنان دولت در 

کرمان 
مسابقات مجازی دارت کارکنان دولت در استان 

کرمان با معرفی نفرات برتر به کار خود پایان داد. 
دولت،  کارکنان  دارت  مجازی  مسابقات 
ملی  طرح  قالب  در  دولت  هفته  گرامیداشت 
 ـمیز ورزش« در بخش آقایان با  »پویش میز کار 
حضور ۳۱ بازیکن و در بخش بانوان با شرکت ۱۵ 
ورزشکار از ادارات سراسر استان کرمان به مدت 

سه روز انجام شد.
این مسابقات زیر نظر گروه توسعه ورزش همگانی 
اداره کل ورزش و جوانان و کمیته دارت استان 
کرمان با مدیریت حامد جعفری پاریزی و خانم 

بقایی برگزار شد.
در پایان این رقابت ها، در بخش آقایان، محمد 
زمانی  ابوالقاسم  سرچشمه،  مس  از  حسینی 
راد از کمیته امداد گلباف، اکبر فاتحی از مس 
مس  از  پاریزی  جعفری  حامد  و  سرچشمه 
سرچشمه به ترتیب عناوین اول، دوم، سوم و سوم 

مشترک را از آن خود کردند.
در بخش بانوان نیز زهرا پوریزدان پناه از اداره برق 
کرمان و نسرین ریکی از علوم پزشکی کرمان اول 
و دوم شدند و مهدیه اسماعیلی از مس سرچشمه 
و ملیحه جمعه فرسنگی از علوم پزشکی کرمان 
نیز به مقام های سوم و سوم مشترک دست یافتند.

اعلام زمان بندی 
مسابقات لیگ های 

برتر پایه
از سوی سازمان لیگ فوتبال کشور زمان 
بندی فصل جدید رقابت های لیگ برتر در 

رده های سنی نونهالان تا امید اعلام شد.
به گزارش روابط عمومی باشگاه مس؛ بر 
این اساس زمان نقل و انتقالات و تحویل 
مدارک برای لیگ برتر امید و جوانان تا 20 
مهر ماه و شروع این مسابقات از 5 آبان ماه 

خواهد بود.
در لیگ قهرمانی نوجوانان زمان تحویل 
مدارک تا 5 آبان ماه و شروع رقابت ها از 16 
آبان می باشد و لیگ قهرمانی نونهالان نیز 
تا دهم آبان زمان تحویل مدارک و 25 آبان 

زمان شروع رقابت ها خواهد بود.
تیم  برای  مناطق  های  رقابت  همچنین 
های 15 سال و 17 سال بعد از ماه مبارک 

رمضان در سال 1400 خواهد بود.
باشگاه مس کرمان در هر چهار رده سنی 
در  امید  و  نوجوانان،جوئانان  نونهالان، 
بالاترین سطح رقابت های فوتبال کشور 

صاحب تیم می باشد.

خبـــرخبـــر

کارکنان  شطرنج  مجازی  های  رقابت 
دولت استان کرمان، سرانجام با معرفی 

نفرات برتر خاتمه یافت. 
مسابقات مجازی شطرنج ویژه ی کارکنان 
دولت استان کرمان، به مناسبت هفته 
دولت در قالب طرح ملی »پویش میز کار 
 ـمیز ورزش« با حضور ۵۲ شرکت کننده 

در سایت لایچس برگزار شد.
این مسابقات با زمان ۴ دقیقه به علاوه 
۲ ثانیه پاداش برای هر نفر طی ۱۰۰ 
دقیقه، ویژه ی کارمندان دولت استان 

در پایان در دو بخش آقایان و بانوان نتایج کرمان انجام شد.
زیر حاصل شد:

بخش آقایان
مقام اول: سید حسینعلی حسینی از 

شرکت گاز کرمان
مدیریت  از  برخوری  یاسر  دوم:  مقام 

جهاد کشاورزی جیرفت
از  بذرافشان  رضا  محمد  سوم:  مقام 

شرکت برق کرمان
بخش بانوان

از  زاده  نبوی  سادات  مهلا  اول:  مقام 
ورزش و جوانان کرمان

مقام دوم: مهدیه بذرافشان از مخابرات 
کرمان

از  موسوی  سادات  حبیبه  سوم:  مقام 
آموزش و پرورش سیرجان

معاون تربیت بدنی و سلامت اداره کل 
آموزش و پرورش استان کرمان گفت: 
حرکات ورزشی در زنگ ورزش به صورت 
انفرادی و با حفظ فاصله انجام می شود و 

فعالیت جمعی ممنوع است. 
تربیت  معاون  میرزاحسینی،  ماشاالله 
و  آموزش  کل  اداره  سلامت  و  بدنی 
پرورش استان کرمان گفت: تمهیدات 
لازم برای رعایت تمامی مقررات بهداشتی 
متخصصان  و  بهداشت  وزارت  مدنظر 
استان  مدارس  تمامی  در  بهداشتی 
کرمان به کار گرفته شده است و مشکل 
خاصی در این زمینه نخواهیم داشت.
و  مدارس  روزه  هر  ضدعفونی  او 
کلاس ها، رعایت فاصله فیزیکی مناسب 
از  استفاده همیشگی  و  آموزان  دانش 

ماسک در مدارس را از جمله این موارد 
ذکر کرد و افزود: کاروان وسایل ورزشی 
و  مایع  صابون  ویژه  )به  بهداشتی  و 
محلول های ضدعفونی دست و سطوح( 
به  تومان  میلیارد  نیم  و  یک  ارزش  به 

شهرستان ها نیز اعزام شده است.

حال  در  کرد:  تصریح  میرزاحسینی 
برگزار  مدارس  در  ورزش  زنگ  حاضر 
می شود، اما فعالیت ها به صورت انفرادی 
و با حفظ فاصله است و فعلًا فعالیت 

جمعی و پربرخورد ممنوع است.
اداره  سلامت  و  بدنی  تربیت  معاون 

از  کل آموزش و پرورش استان کرمان 
اجرای طرح کوچ از چند روز آینده در 
مدارس استان کرمان خبر داد و افزود: 
بر اساس این طرح وزن تمامی۶۵۴ هزار 
دانش آموز استان اندازه گیری می شود 
و بر مبنای آن توصیه های بهداشتی و 

تغذیه ای به آن ها داده می شود.
به  طرح  این  کرد:  بیان  میرزاحسینی 
منظور کنترل وزن و چاقی دانش آموزان 
اجرا می شود و توصیه های بهداشتی و 
تغذیه ای به آن ها داده می شود تا دانش 

آموزانی سالم داشته باشیم.
او افزود: با همه ی این موارد، اگر جایی 
مشکل یا نقصی در مدارس باشد، پذیرا 
هستیم تا به محض اعلام والدین پیگیری 

کنیم.

معرفی برترین های مسابقات مجازی شطرنج كاركنان دولت در كرمان 

معاون تربیت بدنی آموزش و پرورش کرمان اعلام کرد:

ممنوع بودن انجام فعالیت های جمعی در زنگ ورزش 

معرفی نفرات برتر مسابقات بومی و محلی بخش فردوسِ رفسنجان 

اعلام احکام انضباطی برای عوامل تیم مس كرمان در پایان بازی با علم و ادب

و  محلی  بومی  های  بازی  مسابقات 
معرفی  با  رفسنجان  فردوسِ  بخش 

نفرات برتر پایان یافت. 
جواد حاج باقری رئیس هیئت ورزش 
بومی  بازی های  و  روستایی  های 
گفت:  رفسنجان  شهرستان  محلی 
و  محلی  بومی  های  بازی  مسابقات 
بخش فردوس رفسنجان به مناسبت 
با  مقدس  دفاع  هفته  گرامیداشت 
همکاری دفتر نماینده مجلس شورای 
و  روستایی  ورزش  هیئت  اسلامی، 
و  استان  محلی  و  بومی  های  بازی 
بخشداری  رفسنجان،  شهرستان 
بخش فردوس، اداره ورزش و جوانان 
بخش فردوس و نمایندگی بانوان در 
محل زمین چمن شهید حاج حسین 

بخشی برگزار شد.

او افزود: این مسابقات با حضور ۴۰ 
بانوی علاقه مند به بازی های بومی 
و محلی بخش فردوس در رشته های 
هفت سنگ، دال پلان و پسته جمع 

کنی برگزار شد.
حاج باقری تصریح کرد: در پایان نتایج 

زیر حاصل شد:
رشته هفت سنگ:

مقام اول: فاطمه زینلی
مقام دوم: حکیمه تیموری
مقام سوم: ریحانه مریدی

رشته دال پلان:

مقام اول: زهرا آبسالان
مقام دوم: زهرا شریفی

مقام سوم: هانیه یادگاری
رشته پسته جمع کنی:
مقام اول: فاطمه زینلی
مقام دوم: زهرا شریفی

مقام سوم: فاطمه عباسزاده
او از عوامل اجرایی، محمدی نماینده 
الهه  فردوس،  بخش  بانوان  ورزش 
از  دوره  این  داوران  کرمی  و  صباغ 
مسابقات و روابط عمومی نمایندگی 
بازی  و  روستایی  ورزش  هیئت 
فردوس  بخش  محلی  و  بومی  های 
ی  واسطه  به  رفسنجان  شهرستان 
مناسب  برگزاری  در  خوب  مشارکت 

این رقابت ها قدردانی کرد.

فوتبال  فدراسیون  انضباطی  کمیته 
برای  را  سنگینی  انضباطی  احکام 
عوامل تیم فوتبال مس کرمان به واسطه 
اتفاقات پایان بازی با علم و ادب تبریز 

صادر کرد.
به گزارش روابط عمومی باشگاه مس؛ 
در پایان این بازی در هفته آخر رقابت 
های لیگ یک فوتبال کشور، و پس از 
اینکه بازیکنان تیم علم و ادب به شکلی 
زشت و با وجود باخت برابر مس کرمان و 
سقوط به لیگ دو، به شادی پرداختند، 
با واکنش شدید بازیکنان و عوامل مس 

کرمان روبرو شدند.
در رابطه با این درگیری کمیته انضباطی 

احکام خود را به این شرح صادر کرد:
سید مجتبی حسینی به دلیل اعتراض 
شدید به عوامل اجرایی مسابقه و رفتار 

زننده با داور چهارم و ناظر فدراسیون 
به چهار جلسه محرومیت و 5 میلیون 

تومان جزای نقدی محکوم شد.
مجید محافظت کار به دلیل اهانت به 
مسئولین به سه جلسه محرومیت و 3 

میلیون تومان جزای نقدی محکوم شد.
و  اعتراض  دلیل  به  محمدی  عباس 
بدرفتاری منجر به اخراج از روی نیمکت 
به یک جلسه محرومیت و 2 میلیون 

تومان جزای نقدی محکوم شد.

جلال عبدی به دلیل بدرفتاری و اهانت 
به سه جلسه محرومیت و 3 میلیون 

تومان جزای نقدی محکوم شد.
مهرداد قنبری به دلیل استعمال الفاظ 
رکیک و اتهام به سه جلسه محرومیت 
و 3 میلیون تومان جزای نقدی محکوم 

شد.
همچنین در رای دیگری که به باشگاه 
مس کرمان ابلاغ گردید رضا ترکزاده 
دلیل  به  نیز  نوین  تیم مس  سرمربی 
بدرفتاری با داوران در پایان بازی با میلاد 
و  محرومیت  جلسه  دو  به  تهران  مهر 
1 میلیون تومان جزای نقدی محکوم 

گردید.
جریمه های نقدی این احکام قطعی 
قابل  افراد  این  محرومیت  مدت  ولی 

تجدید نظر می باشد.

درخشش دونده های 
مس کرمان در مرحله 

دوم لیگ کشور

دونده های مس کرمان در مرحله دوم رقابت های 
لیگ کشور در مواد مختلف خوش درخشیدند و 

رتبه های خوب را از آن خود کردند.
به گزارش روابط عمومی باشگاه مس؛ در مرحله 
دوم این رقابت ها که با حضور یازده تیم در پیست 
آفتاب انقلاب تهران برگزار شد، دونده های مس 
کرمان در عملکردی عالی در ماده 4 در 100 متر 
امدادی با زمان 41 ثانیه و 54 صدم ثانیه عنوان 

نخست را از آن خود کردند.
در سایر مواد، در دوی 100 متر محمد حسین 
ابارقی با زمان 10 ثانیه و 79 صدم ثانیه به مقام 
از  دوم رسید، در پرتاب وزنه عبدالله جمشیدی 
با پرتاب 18.37 متر سوم شد، در  مس کرمان 
دوی 800 متر امید امیریان از مس کرمان با رکورد 
1:51.19 دقیقه در جایگاه دوم ایستاد، در پرتاب 
نیزه صادق خادمی از مس کرمان با پرتاب 69.66 
متر به عنوان سومی دست یافت و در رقابت های 
دو 4 در 400 متر امدادی دونده های مس کرمان 
با زمان 3:19.54 دقیقه در رتبه سوم قرار گرفتند.

و  رقابت های لیگ دو  از  پایان دو مرحله  اما در 
میدانی کشور، تیم مس کرمان در مجموع با کسب 
100 امتیاز بعد از تیم های سپاهان اصفهان، پلیمر 
خلیج فارس خرم آباد و دانشگاه آزاد در جایگاه 

چهارم جدول رده بندی این رقابت ها قرار دارند.
قهرمانی  رقابت های  نهایی  و  سوم  مرحله 
باشگاه های کشور 10 و11 مهر در بخش آقایان 

برگزار خواهد شد.

دعوت ۳ دارتر کرمانی 
به اردوی انتخابی تیم 

ملی 
دارتر  سه  ایران  دارت  انجمن  اعلام  طبق 
کرمانی در مسابقات انتخابی تیم ملی حضور 

خواهند یافت. 
محمدرضا زمانی راد و امیرمهدی زنگی آبادی 
در بخش آقایان و زهرا پوریزدان پناه در بخش 
بانوان به نمایندگی از استان کرمان در اردوی 
انتخابی تیم ملی برای پوشیدن پیراهن تیم 

ملی تلاش خواهند کرد.
از  دارتر هایی  رقابت  با  انتخابی  اردوی  این 
برگزیدگان سراسر کشور به صورت مجازی 
طی سه روز ۲۷، ۲۸و ۲۹ شهریورماه برگزار 

خواهد شد.
منتخبان نهایی این رقابت ها در قالب تیم ملی 
جمهوری اسلامی ایران به رقابت های جهانی 

رومانی اعزام می شوند.
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مقام معظم رهبری:
جسمی  سلامت  عامل  عنوان  به  ورزش 

و نشاط روحی جامعه باید فراگیر شود

سرپرست فدراسیون دو و میدانی با اشاره به 
اینکه کرمان از دیرباز قهرمانان خوبی به کشور 
معرفی کرده است، گفت: دو و میدانی کرمان 

می تواند قطب کشور شود. 
مهدی مبینی سرپرست فدراسیون دو و میدانی 
انتخاباتی  مجمع  در  ایران  اسلامی  جمهوری 
هیئت دو و میدانی استان کرمان که با حضور 
پاریزی مدیرکل ورزش و جوانان استان کرمان 
و اعضا در محل هتل ایرانگردی کرمان برگزار 
شد، با اشاره به اینکه دو و میدانی در قالب 
آن  بخواهیم  ما  اگر  گفت:  است،  ماده   ۲۴
استقامت،  دو های  و  پرتابی  بخش های  به  را 
نیمه استقامت، سرعت ها، موانع، پرش ها و 
... تقسیم کنیم، غلو نکردیم اگر بگوییم دو و 

میدانی به تنهایی، چهار فدراسیون است.
او افزود: دو و میدانی ۲۴ ماده دارد و هر ماده 

اش کلی مدعی دارد.
مبینی تصریح کرد: این رشته ی ورزشی بیش 
المپیکی دارد و نشان می دهد،  از ۱۴۵ مدال 
دو و میدانی بی خود، مادر ورزش ها نیست و 
یک رشته پایه و زیربنا برای همه ی رشته های 
و  اهمیت  از  که  می شود  محسوب  ورزشی 

حساسیت ویژه ای برخوردار است.
او بیان داشت: دو و میدانی کشور، هر هیئتش 
یک فدراسیون است، اگر هیئت ها به عنوان 
وظیفه  انجام  فدراسیون، خوب  اصلی  بازوان 
کنند و عملکرد مناسبی داشته باشند، مسلماً 
دو و میدانی ایران در آسیا و جهان، حرف های 

زیادی برای گفتن دارد.
جمهوری  میدانی  و  دو  فدراسیون  سرپرست 
اسلامی ایران گفت: در رده های سنی پایه به 
حرف های  ما  میدانی  و  دو  ایم،  دیده  وضوح 

زیادی برای گفتن دارد.
مسابقات  نخست  مرحله  برگزاری  به  مبینی 
و  کرد  اشاره  کشور  میدانی  و  دو  بزرگ  جایزه 
افزود: در این رقابت ها، یک نونهال متولد ۸۴ 
در رشته ی پرش با نیزه، ۴ متر و ۷۰ سانتیمتر 
رکورد نوجوانان و جوانان ایران را جابجا کرد و 
این نشان می دهد ما استعداد های زیادی در 

جای جای این کشور داریم.
او با تأکید بر اینکه دو و میدانی استعداد های 
برنامه  طبق  اگر  کرد:  تصریح  دارد،  فراوانی 
نظارت دقیق روی  و  و هدفمند  ریزی درست 
این ورزشکار کار شود، می تواند در رقابت های 
المپیک که دو سال آینده برگزار می شود، در 
بخش نوجوانان یا جوانان جزو شش برگزیده 

جهان باشد.
مبینی بیان داشت: طی ۶ ماهی که در رأس 
فدراسیون دو و میدانی قرار گرفته ام، راه اندازی 
سامانه ملی دو و میدانی و تغییراتی در شورای 
فنی از مهمترین اقدامات انجام شده طی این 

برهه زمانی بوده است.
جمهوری  میدانی  و  دو  فدراسیون  سرپرست 
اسلامی ایران گفت: یک بانو و دو رئیس هیئت 
به شورای فنی فدراسیون اضافه کردیم تا یک 
خرد جمعی حاکم شود، چرا که بهرحال بالاترین 

مرجع این فدراسیون شورای فنی اش است.
مبینی افزود: پرداخت کمک هزینه تمرینی به 
یکی  حدود ۴۰ قهرمان ملی در شرایط کرونا 

دیگر از اقداماتمان طی این مدت بوده است.

او با اعلام اینکه در شرایط سختی فدراسیون 
را تحویل گرفتیم، تصریح کرد: مسابقات جایزه 
بر  علاوه  آن،  طی  که  کردیم  برگزار  را  بزرگ 
جابجایی ۸ رکور ملی، یک شور و شعفی بین 
ورزشکاران ایجاد شد و این بسیار ارزشمند بود.

مبینی به عملکرد هیئت دو و میدانی استان 
کرمان اشاره کرد و با اعلام اینکه انصافاً کرمان 
از دیرباز قهرمانان خوبی به دو و میدانی کشور 
معرفی کرده است، بیان داشت: دو و میدانی 

کرمان می تواند قطب کشور شود.
جمهوری  میدانی  و  دو  فدراسیون  سرپرست 
اسلامی ایران با بیان اینکه ابارقی های زیادی 
ماده  در  موسوی  برادران  داریم،  کرمان  در 
در  کرمان  ستاره های  دیگر  از  را  طول  پرش 
کشور عنوان کرد و گفت: دو و میدانی کرمان، 
حرف های زیادی برای گفتن دارد، اگر به این 
رشته ورزشی در کرمان توجه کنیم، قطعاً نتایج 

خوبی می گیریم.
مبینی با تأکید بر انجام بحث پشتوانه سازی، 
بالا بردن جمعیت ورزشی و توسعه همگانی، 
توجه  باید  همگانی  توسعه  بحث  در  افزود: 
داشته باشیم که همگانی تخصصی را بالا ببریم 

نه همگانی که برای پیاده روی یا سلامتیست.
او با بیان اینکه دو و میدانی کرمان از پتانیسیل 
بالایی، به ویژه در بخش سرعت ها و پرش ها، 
برخوردار است، تصریح کرد: شهرستان بافت در 
زمینه ی سطح ارتفاع، ارتفاع بالایی دارد، پس 
این استان می تواند در دو های استقامت و نیمه 

استقامت حرف هایی برای گفتن داشته باشد.
مبینی بیان داشت: به لحاظ پتانسیل های مالی، 
وجود بنگاه های اقتصادی در کرمان نسبت به 
سطح کشور بی نظیر است و منابع مالی بسیار 

غنی دارد که می توانند جذب شوند.
جمهوری  میدانی  و  دو  فدراسیون  سرپرست 
اسلامی ایران بر برنامه ریزی قوی و هدفمند 
همراه با نظارت و کنترل صحیح تأکید کرد و 
بازدهی  دیر  رشته ی  یک  میدانی  و  دو  گفت: 
است، به عنوان مثال، در سطح آسیا چهار تا 
در  کند،  ورزشکار تلاش  باید یک  شش سال 

سطح جهان شش تا ۱۰ سال باید تلاش کند و 
در حقیقت مثل یک گل مراقبت شود تا بتواند 
در سطح المپیک و میادین جهانی حرف هایی 

برای گفتن داشته باشد.
مبینی افزود: خوشبختانه ما تاکنون دو کسب 
دیگری  زیاد  گزینه های  و  ایم  داشته  سهمیه 
مثل ابارقی از کرمان نیز شانس کسب سهمیه 
دارند که با برگزاری مجمع انتخاباتی فدراسیون و 
مشص شدن رئیس اصلح، در این زمینه برنامه 

ریزی های لازم صورت می پذیرد.
از  پس  فدراسیون،  بازوان  از  دیگر  یکی  او 
و  دانست  باشگاه ها  را  استانی  هیئت های 
تصریح کرد: کرمان می تواند در بحث باشگاه ها 
نیز موفق باشد که باز هم بر می گردیم به کرمان 

و این غلو نیست بلکه یک واقعیت است.
واسطه ی  به  کرمان  مس  باشگاه  از  مبینی 
این زمینه قدردانی کرد  عملکرد مناسبش در 
و بیان داشت: الحق و الانصاف باشگاه مس 
کرمان یکی از پایه های باشگاهی دو و میدانی 
باشگاه ها  این  دارد  جا  که  است  بوده  کشور 
بیشتر شوند و رقابت های باشگاهی به ویژه در 
رده های سنی پایه در سطح استان کرمان برگزار 

شوند.
جمهوری  میدانی  و  دو  فدراسیون  سرپرست 
اسلامی ایران ضمن تبریک به حیدری رئیس 
جدید هیئت دو و میدانی استان کرمان، برای 
وی آرزوی موفقیت کرد و گفت: تلاش کنید با 
وفاق و همدلی بین جامعه دو و میدانی و ایفای 

نقش پدرانه کار ها را پیش برید.
مبینی ظرفیت دو و میدانی کرمان را مطلوب با 
مردمی بسیار خوب و خطه ای ارزشمند عنوان 
کرد و افزود: پشتوانه سازی در رده های سنی 
پایه، تحول در بحث بانوان، توسعه جمعیت 
و  مدارس  با  تعامل  و  یافته  سازمان  ورزشی 
آموزش و پرورش باید از مهمترین اقدامات در 
دستور کار هیئت دو و میدانی استان کرمان 

باشد.
سرپرست  نصیری،  ماهه  چند  خدمات  از  او 
برای  تلاشش  واسطه ی  به  هیئت  این  سابق 

فعال بودن دو و میدانی استان کرمان قدردانی 
کرد.

تأکید مدیرکل ورزش کرمان بر آموزش، فعال 
کردن هیئت های شهرستانی و جذب اسپانسر 

مدیرکل ورزش و جوانان استان کرمان توجه به 
آموزش، فعال کردن هیئت های شهرستانی و 
جذب اسپانسر را در ارتقاء وضعیت هیئت های 

استانی مهم برشمرد. 
میثم پاریزی مدیرکل ورزش و جوانان استان 
کرمان در مجمع انتخاباتی هیئت دو و میدانی 
مبینی  مهدی  حضور  با  که  کرمان  استان 
جمهوری  میدانی  و  دو  فدراسیون  سرپرست 
اسلامی ایران و اعضا در محل هتل ایرانگردی 
کرمان برگزار شد، با تبریک به حیدری رئیس 
کرمان  استان  میدانی  و  دو  هیئت  جدید 
هم  یک  با  بتواند  وی  کرد:  امیدواری  ابراز 
افزایی مناسب و از طریق بهره گیری از همه 
برنامه های  ارائه ی  استان، ضمن  ظرفیت های 
مطلوب و پیگیری مناسب، وضعیت ورزش دو و 

میدانی استان کرمان را ارتقاء دهند.
شرایط  شاهد  بتوانیم  است  انتظار  افزود:  او 

بهتری به ویژه در رشته دو و میدانی باشیم.
پاریزی تصریح کرد: کرمان، پهناورترین استان 
کشور است و به لحاظ اقلیمی شرایط خاص و 
متفاوت و ظرفیت های بسیار مناسبی دارد که 
بستر  یک  ورزشی  رشته ی  این  برای  می تواند 
شاخص  بتوانیم  هم  تا  باشد  مناسب  بسیار 
هم  و  دهیم  ارتقاء  کمی  رشد  در  را  هایمان 
بتوانیم از بین توسعه کمی، قهرمانانی تحویل 
کشور دهیم تا در میادین ملی، بین المللی، 

آسیایی و جهانی صاحب سکو و مقام باشند.
او بیان داشت: در گذشته نیز نشان داده ایم 
شیوه ی  به  کرمان  استان  در  ظرفیت ها  این 
مناسب وجود دارد و ما وظیفه داریم بتوانیم 

آن ها را ساماندهی کنیم.
مدیرکل ورزش و جوانان استان کرمان با تأکید 
بر توجه ویژه به بحث آموزش گفت: یکی از 
مسائل مهمی که هیئت ها باید به آن توجه 
ویژه داشته باشند، بحث آموزش است که برای 
این بحث باید تربیت مربیان و ارتقاء وضعیت 

موجود را در دستور کار خود قرار هند.
پاریزی فعال کردن هیئت های شهرستانی را از 
دیگر اقدامات در دستور کار هیئت های استانی 
عنوان کرد و افزود: هیئت های استانی به ویژه 
هیئت دو و میدانی باید بتواند در مجموع ۲۳ 
شهرستان استان، هیئت هایش را فعال کند تا 
این هیئت ها به عنوان بازوان اجرایی به ارتقاء 

شاخص های هیئت استان کمک کنند.
او به جذب اسپانسر نیز اشاره و تصریح کرد: 
هایمان  فعالیت  استمرار  بتوانیم  اینکه  برای 
حمایت  بحث  در  ویژه  به  باشیم،  داشته  را 
این  تا  داریم  اسپانسر  به  نیاز  قهرمانان،  از 
اسپانسر ها ضمن ایجاد انگیزه، قهرمانان ما را 
ضمانت کنند تا بتوانند فعالیت های خودشان را 

به صورت مستمر دنبال کنند.
در پایان این مجمع انتخاباتی از مجموع ۱۶ رای 
مأخوذه علی حیدری همت آباد با کسب ۹ رأی 
به مدت چهار سال عنوان ریاست هیئت دو و 

میدانی استان کرمان را عهده دار شد.

سرپرست فدراسیون دو و میدانی:

دو و میدانی کرمان می تواند قطب کشور شود 


